
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 11/2020 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 168/2020                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της μελέτης του έργου «Ανάπλαση 
χώρου πρασίνου στο Ο.Τ. 701 στο Εργοχώρι του 
Δήμου Βέροιας» 

 
Σήμερα 22 Ιουνίου του έτους 2020 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε 

διά τηλεδιάσκεψης σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 18-6-2020 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του 
ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και τροποποιήθηκε 
από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και του άρθρου 10 της από 11-3-2020 Πράξης 
Νομοθετικού Περιεχομένου 

Διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 
Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 
Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. 
Κορωνάς, 12) Α. Λαζαρίδης, 13) Α.Σιδηρόπουλος, 14)Α.Δέλλας, 
15)Λ.Ασλανίδης, 16)Γ.Μπατσαρά, 17) Σ. Τζήμα, 
18)Κ.Βασιλειάδης, 19) Κ.Παλουκίδης, 20) Δ.Πυρινός, 
21)Χ.Τσιούντας, 22)Ν.Λαζόπουλος, 23) Π.Παυλίδης, 24) 
Γ.Γουλτίδης, 25) Γ.Μιχαηλίδης, 26) Ν.Αγγέλου, 27) 
Β.Στεφανόπουλος, 28) Α.Μαρκούλης, 29) Κ.Τροχόπουλος, 
30)Κ.Θεοδωρίδης, 31) Π.Μουχτάρη, 32)Δ.Τσανακτσίδης, 33) 
Γ.Δεμερτζίδης, 34) Γ.Μελιόπουλος, 35) Ι.Τσαναξίδης. 

Ε.Κελεσίδης, Μ. Σουμελίδης, 
Χ.Κελεσίδης, Σ.Στουγιάννος, 
Α.Συμεωνίδου, Δ.Ράλλη 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 
Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, Ι.Σιδηρόπουλος, 
Χ.Βενετικίδης, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. 
Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές, Η.Καραμήτσος 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Δ.Πυρινός, 
Β.Λυκοστράτης και αποχώρησε ο κ.Ι.Τσαναξίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 163/2020 απόφασης προσήλθε ο κ.Λ.Ακριβόπουλος 

 
 
 

 
 
 
 

ΑΔΑ: 6Ε6ΡΩ9Ο-Ρ9Σ



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 11-6-2020 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αλεξάνδρου 
Τσαχουρίδη, που έχει ως εξής: 

Ο δήμος Βέροιας πρόκειται να υποβάλλει πρόταση στο Πράσινο Ταμείο, για την 
ανάπλαση του χώρου πρασίνου στο Ο.Τ. 701 στην περιοχή του Εργοχωρίου Βέροιας. 

Για το λόγω αυτό συντάχθηκε η ΑΜ 78/2020 μελέτη από την Τεχνική Υπηρεσία του 
Δήμου για το έργο: 

 
Έργο  Προϋπολογισμός Χρηματοδότηση  
ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΧΩΡΟΥ ΠΡΑΣΙΝΟΥ ΣΤΟ 
Ο.Τ. 701 ΣΤΟ ΕΡΓΟΧΩΡΙ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 
ΒΕΡΟΙΑΣ 

263.000,00€ Πράσινο Ταμείο 

 
Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
 
Να εγκρίνει την ΑΜ  78 /2020  μελέτη της υπηρεσίας που αφορά το έργο «ΑΝΑΠΛΑΣΗ 

ΧΩΡΟΥ ΠΡΑΣΙΝΟΥ ΣΤΟ Ο.Τ. 701 ΣΤΟ ΕΡΓΟΧΩΡΙ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ». 
 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μιχαηλίδης: Καταρχήν θα ήθελα να δώσω συγχαρητήρια στην τεχνική υπηρεσία για τη 

μελέτη. 
Στα πλαίσια των νέων πλατειών που κατασκευάζονται τα τελευταία χρόνια, υπάρχουν τα 

«έξυπνα» παγκάκια που παρέχουν wi-fi ή θέσεις φόρτισης κινητών τηλεφώνων.  
Η μελέτη είναι πολύ καλή, το σημείο που θα γίνει ο χώρος πρασίνου είναι πολύ καλό, 

απλά ρωτώ αν θα μπορούσε να προβλεφθεί στη μελέτη έστω και τώρα το «έξυπνο» παγκάκι αντί 
για το ξύλινο συμβατικό παγκάκι, με προοπτική να παρέχουμε wi-fi και φόρτιση κινητών 
τηλεφώνων. 

Τζήμα: Συγχαίρω την υπηρεσία για τη μελέτη αυτή, το Εργοχώρι είναι μια περιοχή που 
έχει ανάγκη τέτοιου είδους παρεμβάσεις. 

Στην εισήγηση αναφέρεται ότι κάθε Δήμος μπορεί να καταθέσει πρόταση που μπορεί να 
περιλαμβάνει παρεμβάσεις σε περισσότερους του ενός χώρους. 

Θα μπορούσε να γίνει πρόταση και για άλλον χώρο του Δήμου μέσω αυτής της πράξης; 
Δήμαρχος: Βλέπετε από την εισήγηση ότι έχουμε ήδη υπερβεί το ποσό της 

χρηματοδότησης. 
Το μέγιστο ποσό που μπορούμε να πάρουμε είναι 213.000€ κι εμείς υποβάλουμε πρόταση 

για 263.000€. Άρα κάτι τέτοιο δεν έχει νόημα. 
Αυτό είναι και μια έμμεση απάντηση προς τον κ.Μιχαηλίδη, διότι από τη στιγμή που 

υπερβήκαμε το ποσό, δεν έχει κανένα νόημα να βάλουμε κάτι παραπάνω, μπορούμε έτσι κι 
αλλιώς να το βάλουμε με δικά μας έσοδα, κάτι που θα γίνει και στην πραγματικότητα, αφού 
υπερβαίνουμε το χρηματοδοτούμενο ποσό. 

Μιχαηλίδης: Αυτό όμως ας μην το αφήσουμε, γιατί είναι κάτι μοντέρνο και πιο «έξυπνο». 
Δήμαρχος: Είναι κάτι που μπορούμε να το δούμε… 
Παπαδόπουλος: Ένα τέτοιο παγκάκι έχει κόστος περίπου 5.500€ το καθένα. Ας κάνουμε 

λίγο υπομονή, θα πέσουν οι τιμές, ίσως βγουν και παγκάκια ελληνικής κατασκευής (τα 
συγκεκριμένα προς το παρόν είναι εισαγόμενα). Θεωρώ ότι είναι λίγο νωρίς. Πριν από έναν χρόνο 
το κόστος για κάθε παγκάκι ήταν 7.000€ και τώρα είναι 5.500€. Οι τιμές τους θα πέσουν κι άλλο, 
είναι μεν καλά τα παγκάκια αυτά, αλλά κατά τη γνώμη μου αυτήν τη στιγμή είναι λίγο ακριβά.  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 11-6-2020 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αλεξάνδρου Τσαχουρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 78/2020 μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 
ν.4555/2018 και του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 
4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 
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Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 78/2020 μελέτη του έργου «Ανάπλαση χώρου πρασίνου στο Ο.Τ. 

701 στο Εργοχώρι του Δήμου Βέροιας», συνολικού προϋπολογισμού 263.000,00€, όπως αυτή 
συντάχθηκε από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 

  
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  168 / 2020 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 
 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  
Β. Παπαδόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Κ. Ρίζος     
Θ. Θεοδωρίδης     
Α. Τσαχουρίδης     
Σ. Διαμάντης     
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Γρηγοριάδης     
Λ. Ακριβόπουλος     
Θ. Κορωνάς     
Α. Σιδηρόπουλος     
Α. Δέλλας     
Λ. Ασλανίδης     
Γ. Μπατσαρά     
Σ. Τζήμα     
Κ. Βασιλειάδης     
Κ. Παλουκίδης     
Δ. Πυρινός     
Χ. Τσιούντας     
Ν. Λαζόπουλος     
Π. Παυλίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Ν. Αγγέλου     
Β. Στεφανόπουλος     
Α. Μαρκούλης     
Κ. Τροχόπουλος     
Κ. Θεοδωρίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-6-2020 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Π. Μουχτάρη 
Δ. Τσανακτσίδης 
Γ. Δεμερτζίδης 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι.  Τσαναξίδης 
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